



Camp Director

Are you passionate about education? Be part of a team where you can work for a non-profit organization and make an impact on students to learn more! You can make a difference in the world by giving students the opportunity to have access to free educational services!

About York Region Educational Services:

York Region Educational Services (YRES) is a not-for-profit organization. YRES provides individuals in the vicinity of the York Region with free educational resources in a safe and supportive environment that inspires, motivates, and helps set the foundation for personal growth.

About this opportunity:

As the Camp Director, you will be planning, preparing and organizing daily camp activities and taking care of administrative duties. We are looking for a creative and responsible Camp Director who will be responsible for:

- The care, safety, protection and supervision of the camp environments, staff and participants..
- Set up Camp planning and logistics including training manual and ensure activities and lessons are reviewed and are ready to be presented to the campers prior to the program delivery.
- Primary point of contact with parents, escalations, and emergency situations
- Prepares, organises and maintains program equipment and supplies reporting any inventory shortages to the Camp Director.
- Must have camp experience, or experience in planning/facilitating groups of children programs.



- Ensures all participants are aware of upcoming events and schedule changes.
- Coach and support Camp Counsellors for daily camp activities such as games, art activities
- Ensure the camp runs smoothly at all times.
- Working in various sectors of the company! Majority of time will be spent on management initiatives, however candidates are expected to take on tasks related to other fields (business development, teaching, curriculum development etc.) to gain a variety of experiences.

A great candidate for this position will possess the following:

- Passion for education
- Experience developing, and instructing lessons to children; previous camp involvement an asset
- Resolves problems, and conflicts effectively as they arise.
- Ability to adapt programming to meet the needs of individual participants
- Prioritises health and safety of all participants, staff and volunteers
- Strong communication, leadership, and organisational skills
- Access to car and valid Ontario Driver's licence an asset
- Capacity to provide excellent customer service
- Welcoming, and inclusive attitude
- Must be legally permitted to work in Canada, and a minimum of 16 years of age at the start of employment
- A valid Standard First Aid with CPR level C
- Clear Vulnerable Sector Screening



Directeur de Camp

Est-ce que vous êtes passionné par l'enseignement des langues ? Faites partie d'une équipe où vous pouvez travailler pour une organisation à but non lucratif et avoir un impact sur les étudiants pour en savoir plus ! Vous pouvez faire une différence dans le monde en donnant aux étudiants la possibilité d'avoir accès à des services éducatifs gratuits !

À propos de York Regional Education Services:

Les Services éducatifs de la région de York (YRES) sont un organisme à but non lucratif. YRES offre aux individus des environs de la région de York des ressources éducatives gratuites dans un environnement sûr et favorable qui inspire, motive et aide à jeter les bases de la croissance personnelle.

À propos de cette opportunité :

Nous sommes à la recherche d'un directeur de camp créatif et responsable qui sera responsable de:

- Le soin, la sécurité, la protection et la surveillance des environnements du camp, du personnel et des participants.
- Mettre en place la planification et la logistique du camp, y compris le manuel de formation, et garantir que les activités et les leçons sont examinées et prêtes à être présentées aux campeurs avant la prestation du programme.
- Point de contact principal avec les parents, les escalades et les situations d'urgence.
- Prépare, organise et entretient l'équipement et les fournitures du programme en signalant toute rupture de stock au directeur du camp.
- Doit avoir une expérience de camp ou une expérience dans la planification/animation de programmes de groupes d'enfants.
- S'assure que tous les participants sont au courant des événements à venir et des changements d'horaire.



- Encadrer et soutenir les conseillers de camp pour les activités quotidiennes du camp telles que les jeux et les activités artistiques.
- Assurez-vous que le camp se déroule sans problème à tout moment.
- Travailler dans divers secteurs de l'entreprise ! La majorité du temps sera consacrée au développement des RH. Toutefois, les candidats sont censés assumer des tâches liées à d'autres domaines (développement commercial, enseignement, élaboration de programmes d'études, etc).

Le candidat idéal pour ce poste doit posséder les qualités suivantes

- Passion pour l'éducation.
- Expérience dans le développement et l'enseignement de leçons aux enfants ; la participation à un camp antérieur est un atout.
- Résout efficacement les problèmes et les conflits dès qu'ils surviennent.
- Capacité à adapter la programmation pour répondre aux besoins de chaque participant.
- Donne la priorité à la santé et à la sécurité de tous les participants, du personnel et des bénévoles.
- Solides compétences en communication, en leadership et en organisation
- Accès à une voiture et à un permis de conduire de l'Ontario valide, un atout
- Capacité à fournir un excellent service client.
- Attitude accueillante et inclusive.
- Doit être légalement autorisé à travailler au Canada et être âgé d'au moins 16 ans au début de l'emploi.
- Un certificat de premiers soins standard valide avec RCR niveau C.
- Effacer la vérification du secteur vulnérable.